
Protokół nr 61/23 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy Gorzyce  

w dniu 18.12.2023 r. 

 

Data posiedzenia: 18.12.2023 r. 

Miejsce posiedzenia: Gminne Centrum Kultury w Gorzycach 

Obecni: wg załączonej listy obecności (załącznik nr 1 a-b) 

Stwierdzenie prawomocności: wymagane quorum. 

 

Nieobecni radni: Dominika Burkiewicz-Dzumyk, Piotr Lubszczyk 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Gorzyce na lata 2024-2030. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie budżetu Gminy Gorzyce na 2024 rok. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania 

odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia w 2024 roku pomocy finansowej 

Gminie Lubomia na realizację zadań z zakresu bezpieczeństwa publicznego. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowej dla 

samorządowego zakładu budżetowego - Gminnego Ośrodka Turystyki, Sportu i Rekreacji 

"NAUTICA" w Gorzycach na 2024 rok oraz określenia szczegółowych zasad udzielania i 

rozliczania dotacji. 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia w 2024 roku pomocy finansowej 

Powiatowi Wodzisławskiemu na realizację powiatowych przewozów pasażerskich o 

charakterze użyteczności publicznej. 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLVIII/448/22 Rady 

Gminy Gorzyce z dnia 22 grudnia 2022 roku w sprawie udzielenia w latach 2023-2025 

pomocy finansowej Międzygminnemu Związkowi Wodociągów i Kanalizacji w Wodzisławiu 

Śląskim. 



11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przekazania w 2024 roku środków 

finansowych na Fundusz Wsparcia Policji, Komendy Wojewódzkiej w Katowicach, z 

przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu samochodu służbowego nieoznakowanego dla 

Komisariatu Autostradowego Policji w Gliwicach. 

12. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Gorzyce na lata 2023-2030. 

13. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Gorzyce 

na 2023 rok. 

14. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia w budżecie Gminy Gorzyce na 2023 

rok wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego. 

15. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia w roku szkolnym 2023/2024 

dotacji Miastu Jastrzębie Zdrój na pokrycie kosztów zatrudnienia związanego z nauczaniem 

religii dla uczniów Kościoła Zielonoświątkowego. 

16. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia w roku szkolnym 2023/2024 

dotacji Miastu Rybnik na pokrycie kosztów zatrudnienia związanego z nauczaniem religii dla 

uczniów Kościoła Adwentystów Dnia Siódmego. 

17.  Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia w roku szkolnym 2023/2024 

dotacji Miastu Wodzisław Śl. na pokrycie kosztów zatrudnienia związanego z nauczaniem 

religii dla uczniów Kościoła Ewangelicko-Augsburskiego. 

18. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia rodzaju dodatkowych usług 

świadczonych przez Gminę Gorzyce w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości zamieszkałych, zagospodarowania tych odpadów, sposobu ich 

świadczenia oraz określenia wysokości cen za te usługi. 

19. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Planu Zrównoważonej Mobilności 

Miejskiej dla Subregionu Zachodniego Województwa Śląskiego oraz wyrażenia woli 

współdziałania z innymi samorządami w zakresie jego wdrożenia. 

20. Wnioski i zapytania. 

21. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

 

 

 

 



Ad 1 

W dniu 18.12.2023 r. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Stanisław Zbroja otworzył 

wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy Gorzyce. Powitał wszystkich obecnych, m.in.:  

Z-cę Wójta Daniela Kurasza, Sekretarz Gminy Marię Władarz, Skarbnik Gminy Renatę 

Seman, radnych, sołtysów oraz pracowników Urzędu Gminy Gorzyce.  

 

W związku z tym, że na dzisiejsze posiedzenie Komisji przybyła Poseł na Sejm Barbara 

Chrobok, przewodniczący Komisji Rewizyjnej Stanisław Zbroja udzielił Pani Poseł głosu. 

Pani Poseł przedstawiła swoją osobę, zaproponowała współpracę, zapewniając jednocześnie o 

pełnym zaangażowaniu w sprawy gminy Gorzyce. Następnie złożyła radnym życzenia 

Bożonarodzeniowe, po czym opuściła salę obrad.  

Ad 2 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Stanisław Zbroja przedstawił porządek posiedzenia. 

W związku z tym, że nie wniesiono uwag do porządku posiedzenia został on przyjęty przez 

aklamację. 

Ad 3 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Stanisław Zbroja poinformował, iż wyłożony został 

protokół z ostatniego wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy Gorzyce, do którego 

można zgłaszać uwagi i poprawki do końca dzisiejszego posiedzenia. W przypadku 

zgłoszenia uwag zostaną one rozpatrzone przez Radę Gminy, w przypadku ich braku protokół 

przyjęty zostanie w proponowanym brzmieniu. 

Ad 4 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Stanisław Zbroja przekazał głos Skarbnik Gminy 

Renacie Seman, która przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Gorzyce na lata 2024-2030 (zał. nr 2) 

W otwartej dyskusji nikt nie zabrał głosu, wobec czego przystąpiono do wydania opinii. 

Komisja Rodziny za      7  przeciw .......... wstrzymał ...........  

Komisja skarg  za      4  przeciw…….... wstrzymał    1 

Komisja Rewizyjna za      5  przeciw .......... wstrzymał    1 

Komisja Budżetu za      7  przeciw ..........  wstrzymał ……... 

Komisja oświaty za      6  przeciw ……... wstrzymał ……… 

Ad 5 



Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Stanisław Zbroja przekazał głos Skarbnik Gminy 

Renacie Seman, która przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie budżetu 

Gminy Gorzyce na 2024 rok (zał. nr 3). 

W otwartej dyskusji głos zabrali: 

- radna Izabela Borecka zapytała o wydatek w wysokości 185 767,32 przeznaczony na 

budowę Punktu Informacyjnego dla Turystów. Poprosiła o przybliżenie informacji na ten 

temat. 

- Skarbnik Gminy Renata Seman odpowiedziała, że inwestycja została podzielona na dwie 

kwoty, w dwóch różnych paragrafach, z czego jedna kwota to środki otrzymane z LGD oraz 

PROW w wysokości 50 472,00 zł natomiast 135 000  zł to wkład własny gminy do 

niniejszego zadania.  

- Wójt Gminy Daniel Jakubczyk dodał, że inwestycja ma być realizowana na ośrodku 

wypoczynkowym Las Pol w Olzie. W miejscu obecnej stróżówki ma stanąć nowy obiekt 

stanowiący Punkt Informacji Turystycznej dla osób odwiedzających naszą gminę oraz 

jednocześnie będzie też miejscem gdzie nasz pracownik zatrudniony na ośrodku będzie mógł 

pełnić obowiązki zawodowe.  

- radna Izabela Borecka zapytała też o tzw. „Zieloną przestrzeń” w Turzy Śląskiej. O jaki 

teren konkretnie chodzi i kiedy nastąpi realizacja inwestycji.  

- Wójt Gminy Daniel Jakubczyk wyjaśnił, że jest to inwestycja realizowana z udziałem tzw 

Fiszek projektowych. W ramach pozyskanych środków gmina Gorzyce przystąpiła do 

rewitalizacji dwóch miejsc tj. Park Dąbki w Rogowie oraz teren pomiędzy ul. Tysiąclecia a ul. 

Ligonia w Turzy Śląskiej. Ta druga inwestycja będzie stanowić łącznik pomiędzy centrum wsi 

a szkołą dzięki czemu dzieci zyskają łatwiejsze i szybsze dojście do placówki.  

- radny Eugeniusz Katryniok odniósł się do tematu dotyczącego planowanych stawek 

podatkowych na 2024 rok. Radny stwierdził, że skoro radni nie zdecydowali się na 

podniesienie podatku od środków transportowych oraz podatku od nieruchomości to podatek 

rolny również nie powinien stanowić maksymalnej kwoty wskazanej przez GUS, tym bardziej 

że przepisy pozwalają samorządom na obniżenie tych stawek. Radny poddał pod rozwagę 

temat stawek podatku rolnego sugerując jednocześnie, że sprawiedliwie byłoby utrzymać te 

stawki na poziomie z zeszłego roku, tak jak w przypadku podatku od nieruchomości oraz 

podatku od środków transportowych.  

- Pan Wójt Daniel Jakubczyk powiedział, że na dzisiejsze posiedzenie rady zaproszony został 

Kierownik Referatu Podatków i Opłat Robert Kowalski, który udzieli wszelkich informacji na 



temat sposobu naliczania  podatku rolnego oraz jakie możliwości w tym zakresie posiadają 

Rady Gmin.  

- radny Krzysztof Małek wyraził zainteresowanie czy kwota w wysokości ponad 1 700 000 zł 

z przeznaczeniem na remont ul. Spacerowej w Gorzyczkach to kwota ostateczna, obejmująca 

całość inwestycji czy tylko jakaś kwota początkowa na rozpoczęcie robót. Zapytał też jaki 

zakres prac obejmuje cała inwestycja. 

- Pan Wójt Daniel Jakubczyk powiedział, że szczegółowych informacji na ten temat udzieli 

na najbliższej Sesji RG. 

- radny Krzysztof Małek zapytał też czy w 2024 r,.  planuje się podwyżki płac dla 

pracowników kultury, na co p. Skarbnik Renata Seman odpowiedziała, że tak. Podwyżki 

wyniosą około 700 zł brutto na jednego pracownika. 

- radny Krzysztof Małek powiedział, że podczas ostatniego spotkania komisji oświaty z Panią 

Dyrektor GCK, Pani B. Dawid informowała, że w budżecie na 2024 rok przeznaczono zbyt 

mało środków na realizację zadań z zakresu kultury, w związku z czym trudno będzie 

zaplanować imprezy kulturalne na cały rok z odpowiednim wyprzedzeniem. 

- Wójt Gminy Daniel Jakubczyk odnosząc się do powyższej wypowiedzi wyjaśnił, że środki 

na Gminne Centrum Kultury będą w miarę możliwości uzupełniane w trakcie roku i taką 

informację Pani Dyrektor otrzymała,  

- radny Stanisław Zbroja odniósł się też do sprawy dotyczącej orkiestry gminnej - czy nie 

lepiej  zastanowić się nad utrzymaniem naszej orkiestry aniżeli wydawaniem pieniędzy na 

wynajem z innych gmin – zapytał.  

- Wójt Gminy Daniel Jakubczyk powiedział, że czasem lepiej wynająć niż utrzymywać etaty 

przez cały rok, tym bardziej że w naszej gminie z udziałem orkiestry odbywa się zaledwie 

kilka imprez w skali roku.  Na czas pandemii działalność orkiestry gminnej została 

zawieszona i tak zostało po dzień dzisiejszy. Jeśli jednak wolą rady będzie przywrócić 

działalność orkiestry, to oczywiście środki na ten cel zostaną do budżetu wprowadzone – 

dodał.  

- radny Krzysztof Małek poddał pod rozwagę kwestię dotyczącą dofinansowywania zakupu 

samochodu autostradowego dla Policji. Czy ten wydatek jest faktycznie zasadny? Regularnie 

nasza gmina partycypuje w kosztach uzupełniania taboru samochodowego dla policji ale czy 

to aby na pewno jest naszym obowiązkiem – wyraził swoją wątpliwość radny.  

Radny zapytał też o wydatek rzędu 30 000 zł na zakup oprogramowania do ewidencji czasu 

pracy.  



- Sekretarz Gminy Maria Władarz odpowiedziała, że urząd planuje zakup programu do 

rozliczania czasu pracy, przechodząc jednocześnie na tzw. system dyskietkowy. Wiąże się to 

również z wprowadzeniem elastycznego czasu pracy dla pracowników urzędu, który polegał 

by na tym, że dopuszczalne będzie rozpoczęcie pracy od godz. 7.00 a zakończenie do godz. 

16.00, przy zachowaniu 8-godzinnego czasu pracy w przeciągu 1 doby.  

- Kierownik Referatu Podatków i Opłat Robert Kowalski zabrał głos w sprawie propozycji 

radnego Eugeniusza Katrynioka o obniżenie stawki podatku rolnego na 2024 rok. 

Wyjaśnił, że stawki podatku zależą od średniej ceny skupu żyta za 11 kwartałów przed 

kwartałem, który poprzedza rok podatkowy. W 2023 roku było to 74,05 zł za 1 kwintal. 

Wysokość ceny skupu żyta ogłasza Prezes GUS w „Monitorze Polskim” do 20 października 

roku, który poprzedza rok podatkowy. Na tej podstawie gminy, w tym również nasza, 

obliczają stawki dla podatników, wystawiają nakazy płatnicze oraz obliczają prognozy 

wpływów z podatku rolnego na kolejny rok. W przypadku podatku rolnego uchwały i nigdy 

nie było, po prostu od lat stawki są naliczane w ten sam sposób, czyli tak, jak zostało to 

przedstawione powyżej – dodał.  

Stwierdził też, że podatki na 2024 rok były prcedowane w miesiącu listopadzie br. i nikt z 

radnych nie zgłosił w ten czas żadnego wniosku o obniżenie stawek podatku rolnego. Wtedy 

był jeszcze czas na pochylenie się nad tym wątkiem. W chwili obecnej każda zmiana pociąga 

za sobą szereg czynności, w zasadzie niemożliwych do zrealizowania w tak krótkim czasie, 

bo od stycznia stawki podatku muszą wejść w życie. Niemożliwe jest przygotowanie projektu 

uchwały, poddanie jej konsultacjom z organizacjami pozarządowymi na okres dwóch tygodni, 

poddanie jej pod obrady Rady Gminy i opublikowanie w Dzienniku Urzędowym 

Województwa Śląskiego, w przeciągu 10 dni, które zostały do końca bieżącego roku. Ponadto 

taka zmiana wiązała by się z przygotowaniem nowych decyzji podatkowych, korygujących 

poprzednie, a to wymaga bardzo dużo czasu, zaangażowania i przede wszystkim środków 

finansowych które zapewnią przejście całej procedury na nowo. Pan Kierownik zaapelował 

do radnych o rozwagę i niepodejmowanie pochopnych decyzji na ostatnią chwilę. 

Ewentualnie temat można przedyskutować w kolejnym roku, kiedy będzie czas na dyskusje w 

kwestii podatków na 2025 rok.  

- radna Alicja Zuch zapytała jaki skutek finansowy dla podatnika dałaby taka obniżka w 

przeliczeniu na 1 hektar roli. 

- Wójt Gminy Daniel Jakubczyk powiedział, że pracownicy szczegółowo przeanalizują ten 

temat i przygotowana zostanie odpowiedź, która zostanie rannym przesłana na e-sesję w 

najszybszym możliwym terminie, tak by radni mogli się z nią zapoznać jeszcze przed 



najbliższą sesją. Dodał, że trudno byłoby w tej chwili głosować nad wnioskiem formalnym 

skoro żadna uchwała w tym zakresie nie jest procedowana w dniu dzisiejszym.  

- Przewodniczący Rady Piotr Wawrzyczny stwierdził, że od wielu lat cena podatku rolnego 

kształtowana jest przez rynek i narzucona rozporządzeniem. Od niepamiętnych czasów Rada 

Gminy w Gorzycach nie ingerowała w wysokość tej stawki i póki co nie widzi powodu żeby 

tym razem było inaczej. Niemniej jednak prosi o przygotowanie informacji, o które 

wnioskowali radni, by ewentualnie rozwiać wszelkie wątpliwości w tym temacie.  

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji, przystąpiono do wydania opinii. 

 

Komisja Rodziny za      7  przeciw .......... wstrzymał ...........  

Komisja skarg  za      4  przeciw    1 wstrzymał ……... 

Komisja Rewizyjna za      5  przeciw    1 wstrzymał ……… 

Komisja Budżetu za      7  przeciw ..........  wstrzymał ……... 

Komisja oświaty za      6  przeciw ……... wstrzymał ……… 

 

Ad 6 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Stanisław Zbroja przekazał głos Skarbnik Gminy 

Renacie Seman, która przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie pokrycia 

części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych 

niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi (zał. nr …) 

W otwartej dyskusji nikt nie zabrał głosu, wobec czego przystąpiono do wydania opinii. 

Komisja Rodziny za      7  przeciw .......... wstrzymał ...........  

Komisja skarg  za      5  przeciw…….... wstrzymał ……… 

Komisja Rewizyjna za      6  przeciw .......... wstrzymał ……… 

Komisja Budżetu za      7  przeciw ..........  wstrzymał ……... 

Komisja oświaty za      6  przeciw ……... wstrzymał ……… 

 

Ad 7 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Stanisław Zbroja przekazał głos Skarbnik Gminy 

Renacie Seman, która przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie udzielenia w 

2024 roku pomocy finansowej Gminie Lubomia na realizację zadań z zakresu bezpieczeństwa 

publicznego (zał. nr …) 

W otwartej dyskusji nikt nie zabrał głosu, wobec czego przystąpiono do wydania opinii. 

Komisja Rodziny za      6  przeciw .......... wstrzymał    1 

Komisja skarg  za      2  przeciw…….... wstrzymał    2       (brak głosu 1) 



Komisja Rewizyjna za      5  przeciw .......... wstrzymał    1 

Komisja Budżetu za      6  przeciw ..........  wstrzymał ……... (brak głosu 1) 

Komisja oświaty za      6  przeciw ……... wstrzymał ……… 

 

 

Ad 8 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Stanisław Zbroja przekazał głos Skarbnik Gminy 

Renacie Seman, która przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie ustalenia 

stawek dotacji przedmiotowej dla samorządowego zakładu budżetowego – Gminnego 

Ośrodka Turystyki, Sportu i Rekreacji „Nautica” w Gorzycach na 2024 rok oraz określenia 

szczegółowych zasad udzielania i rozliczania dotacji (zał. nr …) 

W otwartej dyskusji nikt nie zabrał głosu, wobec czego przystąpiono do wydania opinii. 

Komisja Rodziny za      6  przeciw .......... wstrzymał    1 

Komisja skarg  za      2  przeciw    1 wstrzymał    2 

Komisja Rewizyjna za      5  przeciw .......... wstrzymał    1 

Komisja Budżetu za      6  przeciw ..........  wstrzymał    1 

Komisja oświaty za      5  przeciw ……... wstrzymał ……… (brak głosu 1) 

 

Ad 9 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Stanisław Zbroja przekazał głos Skarbnik Gminy 

Renacie Seman, która przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie udzielenia w 

2024 roku pomocy finansowej Powiatowi Wodzisławskiemu na realizację powiatowych 

przewozów pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej (zał. nr …) 

W otwartej dyskusji nikt nie zabrał głosu, wobec czego przystąpiono do wydania opinii. 

Komisja Rodziny za      7  przeciw .......... wstrzymał ...........  

Komisja skarg  za      4  przeciw…….... wstrzymał    1 

Komisja Rewizyjna za      6  przeciw .......... wstrzymał ……… 

Komisja Budżetu za      6  przeciw ..........  wstrzymał    1 

Komisja oświaty za      5  przeciw ……... wstrzymał ……… (brak głosu 1) 

 

Ad 10 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Stanisław Zbroja przekazał głos Skarbnik Gminy 

Renacie Seman, która przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie zmiany 

uchwały Nr XLVIII/448/22 Rady Gminy Gorzyce z dnia 22 grudnia 2022 roku w sprawie 



udzielenia w latach 2023-2025 pomocy finansowej Międzygminnemu Związkowi 

Wodociągów i Kanalizacji w Wodzisławiu Śląskim (zał. nr …) 

W otwartej dyskusji nikt nie zabrał głosu, wobec czego przystąpiono do wydania opinii. 

Komisja Rodziny za      7  przeciw .......... wstrzymał ...........  

Komisja skarg  za      5  przeciw…….... wstrzymał ……… 

Komisja Rewizyjna za      6  przeciw .......... wstrzymał ……… 

Komisja Budżetu za      7  przeciw ..........  wstrzymał ……... 

Komisja oświaty za      5  przeciw ……... wstrzymał ……… (brak głosu 1) 

 

Ad 11 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Stanisław Zbroja przekazał głos Skarbnik Gminy 

Renacie Seman, która przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie przekazania 

w 2024 roku środków finansowych na Fundusz Wsparcia Policji, Komendy Wojewódzkiej w 

Katowicach, z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu samochodu służbowego 

nieoznakowanego dla Komisariatu Autostradowego Policji w Gliwicach (zał. nr …) 

W otwartej dyskusji głos zabrali: 

- radny Piotr Zimny zapytał czy ościenne gminy również partycypują w kosztach zakupu 

nowego wozu dla Policji w Gliwicach. 

- Wójt Gminy Daniel Jakubczyk odpowiedział, że te gminy które są zlokalizowane w paśmie 

autostradowym, na konwencie Wójtów, który niedawno się odbył, zadeklarowały swoje 

wsparcie.  

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji przystąpiono do wydania opinii. 

Komisja Rodziny za      1  przeciw    1 wstrzymał    5  

Komisja skarg  za      1  przeciw    3 wstrzymał    1 

Komisja Rewizyjna za      2  przeciw    1 wstrzymał    3 

Komisja Budżetu za      4  przeciw    3  wstrzymał ……... 

Komisja oświaty za      1  przeciw    2 wstrzymał    2       (brak głosu 1) 

 

Ad 12 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Stanisław Zbroja przekazał głos Skarbnik Gminy , która 

przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Gorzyce na lata 2023-2030 (zał. nr …) 

W otwartej dyskusji nikt nie zabrał głosu, wobec czego przystąpiono do wydania opinii) 

Komisja Rodziny za      6  przeciw .......... wstrzymał ...........  (brak głosu 1) 

Komisja skarg  za      5  przeciw…….... wstrzymał ……… 



Komisja Rewizyjna za      6  przeciw .......... wstrzymał ……… 

Komisja Budżetu za      7  przeciw ..........  wstrzymał ……... 

Komisja oświaty za      4  przeciw ……... wstrzymał ……… (brak głosu 2) 

 

 

 

Ad 13 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Stanisław Zbroja przekazał głos Skarbnik Gminy 

Renacie Seman, która przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej Gminy Gorzyce na 2023 rok (zał. nr …) 

W otwartej dyskusji nikt nie zabrał głosu, wobec czego przystąpiono do wydania opinii. 

Komisja Rodziny za      7  przeciw .......... wstrzymał ...........  

Komisja skarg  za      5  przeciw…….... wstrzymał ……… 

Komisja Rewizyjna za      6  przeciw .......... wstrzymał ……… 

Komisja Budżetu za      6  przeciw ..........  wstrzymał ……... (brak głosu 1) 

Komisja oświaty za      5  przeciw ……... wstrzymał ……… (brak głosu 1) 

 

Ad 14 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Stanisław Zbroja przekazał głos Skarbnik Gminy 

Renacie Seman, która przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie ustalenia w 

budżecie Gminy Gorzyce na 2023 rok wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego (zał. nr …) 

W otwartej dyskusji nikt nie zabrał głosu, wobec czego przystąpiono do wydania opinii. 

Komisja Rodziny za      7  przeciw .......... wstrzymał ...........  

Komisja skarg  za      5  przeciw…….... wstrzymał ……… 

Komisja Rewizyjna za      6  przeciw .......... wstrzymał ……… 

Komisja Budżetu za      7  przeciw ..........  wstrzymał ……... 

Komisja oświaty za      5  przeciw ……... wstrzymał ……… (brak głosu 1) 

 

Ad 15 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Stanisław Zbroja przekazał głos Kierownik Referatu 

Oświaty Izabeli Sanecznik, która przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie 

udzielenia w roku szkolnym 2023/2024 dotacji Miastu Jastrzębie -Zdrój na pokrycie kosztów 

zatrudnienia związanego z nauczaniem religii dla uczniów Kościoła Zielonoświątkowego 

(zał. nr …) 



W otwartej dyskusji nikt nie zabrał głosu, wobec czego przystąpiono do wydania opinii. 

Komisja Rodziny za      7  przeciw .......... wstrzymał ...........  

Komisja skarg  za      5  przeciw…….... wstrzymał ……… 

Komisja Rewizyjna za      6  przeciw .......... wstrzymał ……… 

Komisja Budżetu za      7  przeciw ..........  wstrzymał ……... 

Komisja oświaty za      5  przeciw ……... wstrzymał ……… (brak głosu 1) 

Ad 16 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Stanisław Zbroja przekazał głos Kierownikowi Referatu 

Oświaty Izabeli Sanecznik, która przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie 

udzielenia w roku szkolnym 2023/2024 dotacji Miastu Rybnik na pokrycie kosztów 

zatrudnienia związanego z nauczaniem religii dla uczniów Kościoła Adwentystów Dnia 

Siódmego (zał. nr …) 

W otwartej dyskusji nikt nie zabrał głosu, wobec czego przystąpiono do wydania opinii. 

Komisja Rodziny za      7  przeciw .......... wstrzymał ...........  

Komisja skarg  za      5  przeciw…….... wstrzymał ……… 

Komisja Rewizyjna za      6  przeciw .......... wstrzymał ……… 

Komisja Budżetu za      7  przeciw ..........  wstrzymał ……... 

Komisja oświaty za      5  przeciw ……... wstrzymał ……… (brak głosu 1) 

 

Ad 17 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Stanisław Zbroja przekazał głos Kierownik Referatu 

Oświaty Izabeli Sanecznik, która przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie 

udzielenia w roku szkolnym 2023/2024 dotacji Miastu Wodzisław Śl. na pokrycie kosztów 

zatrudnienia związanego z nauczaniem religii dla uczniów Kościoła Ewangelicko – 

Augsburskiego (zał. nr …) 

W otwartej dyskusji nikt nie zabrał głosu, wobec czego przystąpiono do wydania opinii. 

Komisja Rodziny za      7  przeciw .......... wstrzymał ...........  

Komisja skarg  za      5  przeciw…….... wstrzymał ……… 

Komisja Rewizyjna za      6  przeciw .......... wstrzymał ……… 

Komisja Budżetu za      7  przeciw ..........  wstrzymał ……... 

Komisja oświaty za      5  przeciw ……... wstrzymał ……… (brak głosu 1) 

 

Ad 18 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Stanisław Zbroja przekazał głos Kierownik Referatu 

Gospodarki Komunalnej Izoldzie Gajowskiej, która przedstawiła uzasadnienie do projektu 



uchwały w sprawie określenia rodzaju dodatkowych usług świadczonych przez Gminę 

Gorzyce w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

zamieszkałych, zagospodarowania tych odpadów, sposobu ich świadczenia oraz określenia 

wysokości cen za te usługi (zał. nr …) 

W otwartej dyskusji głos zabrali: 

- radna Dominika Styrnol poprosiła o bardziej szczegółowe informacje na temat kart na 

PSZOK, które od nowego roku zostaną wprowadzone.  

- Pani Izolda Gajowska powiedziała, że karty na PSZOK będą wydawane na wniosek 

mieszkańca od 27 grudnia 2023 roku. Dane znajdujące się na karcie będą zawierać informacje 

ile dany mieszkaniec ma już wykorzystane w ramach limitów umożliwiających darmowe 

oddanie odpadów na PSZOK, a ile mu jeszcze zostało.  Aplikację będzie można pobrać 

również na telefon, ale dopiero po uzyskaniu karty w urzędzie, wprowadzając odpowiedni 

kod z karty do telefonu.  

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji przystąpiono do wydania opinii. 

Komisja Rodziny za      7  przeciw .......... wstrzymał ...........  

Komisja skarg  za      5  przeciw…….... wstrzymał ……… 

Komisja Rewizyjna za      6  przeciw .......... wstrzymał ……… 

Komisja Budżetu za      7  przeciw ..........  wstrzymał ……... 

Komisja oświaty za      5  przeciw ……... wstrzymał ……… (brak głosu 1) 

 

Ad 19 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Stanisław Zbroja przekazał głos inspektorowi 

Tomaszowi Sanecznikowi, który przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie 

przyjęcia Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla Subregionu Zachodniego 

Województwa Śląskiego oraz wyrażenia woli współdziałania z innymi samorządami w 

zakresie jego wdrożenia (zał. nr …) 

W otwartej dyskusji głos zabrali: 

- radna Dominika Styrnol zapytała czy ten dokument pociąga za sobą jakieś konsekwencje 

finansowe dla gminy, 

- Pan Tomasz Sanecznik odpowiedział, że w tej chwili gmina nie ponosi żadnej 

odpowiedzialności finansowej w związku z tym dokumentem. Jest to dokument strategiczny, 

który przede wszystkim ma za zadanie uruchomić wieloletnią politykę w zakresie 

zrównoważonej mobilności dla całego obszaru, Został on przygotowany z myślą o 



przyszłości, by zapewnić możliwość wzięcia udziału w konkursach dla gmin w ramach 

zrównoważonej mobilności. 

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji przystąpiono do wydania opinii. 

Komisja Rodziny za      7  przeciw .......... wstrzymał ...........  

Komisja skarg  za      5  przeciw…….... wstrzymał ……… 

Komisja Rewizyjna za      6  przeciw .......... wstrzymał ……… 

Komisja Budżetu za      7  przeciw ..........  wstrzymał ……... 

Komisja oświaty za      5  przeciw ……... wstrzymał ……… (brak głosu 1) 

 

Ad 20 

Wnioski i zapytania. 

W tym punkcie nikt nie zabrał głosu. 

 

Ad 21 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Gorzyce Piotr 

Wawrzyczny zamknął wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy Gorzyce w dniu 18.12.2023 

r. o godz. 17.45 

 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

 

Stanisław Zbroja 

 

 

 

Protokół przygotowała 

Monika Radzik 

 

 


